

**Miele**

Ultimate Home Savings Event

Buy more, save more.

Last Chance!

Prices increase
January 9.

SAVE UP TO 15%*

*Save 15% on the purchase of five (5) or more Miele Major Domestic Appliances, save 10% on the purchase of four (4) Miele Major Domestic Appliances, or save 5% on the purchase of three (3) Miele Major Domestic Appliances. Conditions and exclusions apply. Valid September 19, 2025 to January 8, 2026. Cannot be combined with other offers. Must be purchased directly from a Miele Chartered Agent, Miele Experience Centre, or Miele.ca. For full terms and conditions, visit Miele.ca. "Miele" and the Miele logo are registered trademarks of Miele & Cie. KG. © 2025 Miele Limited.



Miele

Événement ultime pour la maison

Achetez plus, économisez plus.

**Dernière
chance!**

Les prix vont
augmenter
le 9 janvier.

ÉCONOMISEZ JUSQU'À 15 %*

* Économisez 15 % à l'achat de cinq (5) ou plus gros électroménagers Miele, économisez 10 % à l'achat de quatre (4) gros électroménagers Miele, ou économisez 5 % à l'achat de trois (3) gros électroménagers Miele. Valable du 19 septembre 2025 au 8 janvier 2026. Ne peut être combiné avec d'autres offres. L'achat doit être effectué directement auprès d'un agent agréé Miele, d'un Miele Experience Centre ou de Miele.ca. Pour connaître les conditions générales, visitez le site Miele.ca. « Miele » et le logo Miele sont des marques déposées de Miele & Cie. KG. © Miele limitée, 2025.